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REUNIÓ AMB RESPONSABLES DE LA RP GIRONA 20/3/24 

 

Guàrdies UI:  

Van escoltar caps ABP i caps UI, van fer una proposta a la CsuTER i els hi van aprovar, els seu 

inici va ser el 08/03/2024 (ens informen que a data d’avui no s’ha activat cap servei de guàrdia 

a les nits). 

●  En el torn diürn es mantindrà el que s’estava fent fins ara. 

●  De nit hi haurà un binomi fixe presencial i 4 en GNP: 2 de la zona nord (p.e. Blanes) i 2 

de la zona sud (p.e. Figueres), s’activarà el binomi que es trobi de guàrdia en aquell 

sector.  

●  Caporals i agents figuren dins la mateixa bossa de guàrdies. 

A les guàrdies presencials no se’ls hi donarà feina planificada fora de la seva UI i no realitzaran 

tasques de Seguretat Ciutadana sempre i quan no hi hagi un dispositiu regional. 

El binomi de GNP s’activarà només si hi ha més d’una incidència.  

Pot ser que en un futur hagin d’augmentar les presencials o disminuir les de nit depenent del 

volum de feina, sobretot a l’estiu. 

●  No es permetrà serveis unipersonals.  

●  S’ha de garantir 8h de descans entre la finalització de la guàrdia i el nou inici de jornada. 

●  La mitja dieta es seguirà cobrant si es compleixen els requisits de la Instrucció 

d’indemnitzacions per raó de servei. 

S’estan blanquejant els efectius que es trobaven a l’especialitat en negre, els que encara es 

troben en situació irregular no poden realitzar guàrdies, ni cobrar-les (St.Feliu-Sta.Coloma-

Blanes). 

En el torn de dia Ripoll es mancomunarà amb Olot. 

Hi ha una discrepància (de la qual farem seguiment perquè es compleixi l’acord signat) en 

relació a l’inici del cobrament de les guàrdies, si computa en el moment que se’ls activa o quan 

arriben a la seva comissaria:  

●  Segons la Subdirecció l’activació de la GNP compta quan s’arriba a la comissaria. 

●  Segons l’Acord signat el 31/07/23 s’ha d’imputar les hores extres des que se’ls activa. 

Queda pendent de discutir en les Comissions de Seguiment de l’Acord: 

●  Que es cobrin igualment com a hores extres, les hores de GNP en cas de perllongament 

de la jornada. 

●  Acordar un mínim d’imputació d’hores en cas d’activació telefònica i posterior 

anul·lació. 
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Guàrdies AIC:  Les AIC no depenen de la Regió si no de la CGIC i encara no tenen definides 

les seves guàrdies, la Regió no disposa d’instruccions a l’efecte. 

 

Planificació vacances:  

S’ha de complir el que es va signar a l’Acord i, per tant, el 60% s’ha de garantir en efectius 

presencials de treball i la resta del 40% per vacances, AP… En cap cas s’ha de minvar aquest  

40% destinat a vacances/AP per vaticinar si algú es posés de baixa. 

 

Trànsit Olot:  

Amb el concurs els efectius que han arribat han estat només per cobrir baixes, per tant,  

l’escamot 4 segueix buit. I es seguirà  derivant serveis a altres sectors.  

 

Citacions judicials:     

●  L’Administració té instruccions de citar a tots els efectius mitjançant WEBEX. Aquesta 

instrucció no s’ha pogut dur a terme abans per problemes logístics o bé per manca de 

videoconferència al Jutjat, per manca de sala per estar ocupada o perquè la comissaria 

tampoc no tenia el lloc habilitat per realitzar les videoconferències. 

●  Aquesta instrucció (4/2021) és de l’any 2021, ha coincidit que s’ha començat a utilitzar 

el sistema WEBEX un cop signat l’Acord, mera coincidència, com ja sabem l’Acord 

signat on es modifiquen les indemnitzacions per judicis és de data 2023. 

 

ARRO: 

●  Queixa generalitzada per la manca de comandaments, hi ha un oferiment de sergent en 

marxa i en breu sortirà una plaça de sergent més. 

●  Hi ha en curs una formació per l’autoprotecció en les entrades a domicili, sobretot en 

casos de salut pública. Més endavant es farà a USC i a les policies locals. 

●  Està a punt d’arribar més material de protecció balística, però no serà individual. No es 

preveu incrementar el nombre d’armes llargues. 

S’està estudiant com millorar la seguretat de l’edifici, s’ha demanat a Serseco, augmentar les 

càmeres i vigilància presencial. 

 

Portbou:  es va fer prova pilot per veure si era òptim tenir una OAC allà,  27 procediments 

(14 fets penals i d’aquests només 8 de Portbou) i es va decidir que no i des del 5 febrer es va 

decidir tancar la OAC amb el compromís que hi haurà més presencia de patrullatge i s’oferirà 

un horari per recollir denúncies. Tot i així les dependències segueixen utilitzant-se per 

recollida de denúncies in situ i per fer els relleus. 
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SRC:  

Deixen clar que la Sala depèn directament de Prefectura (Comissaria Tècnica) i no de la Regió. 

Està previst que s’obri com a mínim amb un 50% a mitjans de juny i, a l’octubre, ja hauria de 

tenir la cobertura al 100% .  

El cap serà  un sotsinspector, segurament serà el mateix que hi havia (P. B.)          

L’oferiment en marxa és d’uns 90 efectius entre caporals i mossos.  En breu sortirà oferiment 

per a sergents (caps de torn). 

Desconeixen si en el proper concurs sortiran les places de la SRC tot i que consideren que seria 

injust. Serà ubicada al mateix lloc de l’ART de Girona. 

 

CD Banyoles:  

Seguim amb la manca d’espai. Al febrer un arquitecte del departament va fer visita per 

possibilitat de posar uns mòduls per fer zona office, i l’actual seria per despatxos i ampliar el 

vestidor femení.  Tenint en compte que és compartida amb Policia Local, i cal que l’ajuntament 

hi estigui d’acord, es troba en fase d’estudi. 

 

CD La Jonquera:   

La previsió era  fer l’acte d’inauguració el 26 d’abril, però amb les eleccions al Parlament 

quedarà suspesa.  Al juny funcionarà operativament, (al maig ja es custodiarà l’edifici) hi 

aniran els mateixos efectius que ara, més 5 caporals caps de torn, un cap Oac, Sotscap i Cap de 

la CD. 

Dels 78  agents que van arribar en pràctiques, 10 varen ser destinats a la Jonquera. 

 

Sta Coloma Farners:  la setmana que ve s’emportaran 70 caixes de comisos, i a veure si així 

s’acaba el problema d’espai i d’olors. 

 

St. Feliu de Guíxols: Infraestructures ha acceptat com a obra menor obrir una finestra al 

despatx d’ORC. 
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